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Çınar Hastanesi ile ilgili tartışmalar gündemden düşmüyor.Sağlık Bakanlığına devredilen bu
hastane, şu an hazineye devredilmiş durumda. Bunu siyasilerin beyanlarından öğreniyoruz.
Bu bina için çeşitli alternatifler üretiliyor.
Sağlık alanı olsun, fakülte bölümü için verilsin, çocuk hastanesi olsun, sağlık merkezi olsun gibi
tartışmalar sürüyor.
En son buranın “ısrarla sağlık alanı olması için” AK Parti Yöneticisi, Fatsa Şifa Tıp Merkezi
sahibi Dr. Mustafa Halıcı bir görüş paylaştı.
Sosyal medyadan takibim sonucu Mustafa Halıcı’nın buranın sağlık alanında kalması için
belirttiği görüşte akla farklı soru işaretleri geliyor. 
Geniş ve kapsamlı bir görüş belirtmiş. İlla “sağlık alanı” olsun diyor. 
Şimdi; özel bir tıp merkezi sahibi buranın üzerinde niye ciddi şekilde durur?
Israrla tıp alanında faaliyet göstersin der?
AK Parti Fatsa yönetiminde bir sağlık alanı için bu doktordan başka açıklama yapacak olan yok
mudur? Tabii ki sağlıkla ilgili açıklama doktordan gelmeli. Ancak özel bir sağlık alanı işleten
birisinden gelince işin boyutu değişiyor.
Buranın sağlık alanında kalıp, acaba özelleştirilmesi mi düşünülüyor? 
Böyle bir planlama var da; Doktor Mustafa Halıcı yaptığı açıklamayla buraya göz mü kırpıyor?
“Özelleştirme veya özel sektöre devir” kokusu mu aldılar ki; ısrarla sağlık alanında kalmasını
içeren yazılar paylaşıyorlar?
Israrcı olan özel tıp merkezi sahibi olunca.. ister istemez insanın aklına bu ve benzer sorular
takılmıyor değil… 
Takipçisi olacağız… 
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